
E 
Gemeente 

np 

Drechterland 

Verslag vergadering 

Presidium Drechterland d.d. 25 mei 2020 

Aanwezig: 
(CDA (VVD), MN PD). 

(GBD) 

e 

(SPD) 

M. 

Pijl (voorzitter) 

en J.N.M. Commandeur 

(griffier) 

Tevens 

aanwezig bij agendapunt 

4. de RKC SED-leden: 

Men 

Digitaal overleg 

via MS Teams 

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

1. 

Opening 

De voorzitter 
opent 

de 

vergadering 

en heet eenieder welkom. 

2. 

Verslag vergadering 

20 

april 

2020; 

Het 

verslag 

wordt 

overeenkomstig 

de 

notulering vastgesteld. 

3. 

Ingekomen 

stukken en 

mededelingen; 

a. Rol raad 

bij gevolgen coronamaatregelen; 

De voorzitter deelt mee dat 

vanwege 

de 

bijzondere omstandigheden 

in dit 

coronatijdperk 

en 

het mandaat dat het 

college 

heeft om de zaken te 

regelen 

conform de 

richtlijnen 

van het 

RIVM en de 

noodverordenjng 

het wellicht 

wenselijk 

is een moment te zoeken om hierover 

van 

gedachten 
te 

wisselen 
met 

de 

gemeenteraad. 

Hij 

doet het voorstel om in de komende 

RTG-bijeenkomst 

van 8 

juni 

a.s. een 

agendapunt 

toe 

te 

voegen, waarbij 

dan in consulterende zin over dit 

onderwerp 

kan worden 

gesproken. 

Het 

college 

houdt dan een 

inleiding waarop vervolgens 

de raadsleden 

desgewenst 

kunnen 

reageren. 

Verder deelt 

hij 

mee dat in financiele zin via de normale 

cyclusdocumenten 

(Kadernota, Najaarsnota 

en 

Jaarstukken) verantwoording 

wordt 

afgelegd 

over de 

gedane 

uitgaven. 

Mocht zich een situatie voordien dat een 

afzonderlijk budget 

beschikbaar 

gesteld 

moet 
worden, 

dan vindt dat 

plaats 

via een 

regulier 

raadsvoorstel. 

Het 

presidium 

stemt in met een 

afzonderlijk 

moment om met het 

college 

van b. en w. 

hierover van 

gedachten 
te 

wisselen. Benadrukt wordt dat dit in de 

openbaarheid 
moet 

plaatsvinden 

en er behoefte bestaat aan een 

gesprek 

met het 

college. Onderwerp 

hiervan is 

onder meer wanneer het mandaat van het 

college 

ten einde 

loopt. 

De voorzitter 
vat 

samen dat in de komende 

RTG-bijeenkomst, 

na 

agendapunt 

1. 

(Centrumplan Schellinkhout), 

een 

agendapunt 

Stand van zaken coronacrisis wordt 

toegevoegd, waarbij 

het karakter hiervan consulterend zal 

zijn. 

Het 

presidium 

stemt hiermee in. 

4. RKC 

SED-aangelegenheden; 

a. 

Jaarverslag 

2019 en 

Jaarplan 

2020 RKC 
SED; 

De voorzitter deelt mee dat beide stukken 

onlangs zijn ontvangen 

en 

gevraagd 

wordt hiervan 

kennis te nemen en zo 

nodig 

een reactie te 

geven. 

Vooruitlopend daarop 

stelt de nieuwe secretaris/onderzoeker zich 
voor, 

die 

de 

opvolger 

is van 

5 complimenteert 
de RKC SED met het 

Jaarverslag 

en in het 

bijzonder 

met 

de behaalde 
prijs (de Goudvink) 

voor wat betreft het 

onderzoeksrapport 

rond 

doelmatigheid 

afvalstoffenheffing. 

Voor wat betreft het 

Werkplan 

2020 en de 

groslijst 

aan 

onderwerpen 

worden de 

navolgende 

suggesties gedaan: doelmatigheid 

functioneren GR-en en de stand van zaken m.b.t. de 

implementatie 

van de 

Omgevingswet. 

Duurzaamheid is ook een 

onderwerp, 

maar behoeft 

wel nadere 

verduidelijking 

i.v.m. de breedheid van het 

onderwerp (bijv. 

wat doet de 

gemeente 
zelf aan duurzaamheid of hoe wordt de raad in 

positie gebracht?). 

Met de 

beoogde quickscan 

naar de 

prestatieafspraken 

van de 

woningcorporaties 

wordt 

ingestemd. 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

  

  

    

  

(geanonimiseerd)



Ook de 

kostprijs 

van de 

woningen 

in relatie 
tot 

de 

grexen 

is wellicht een 

aandachtspunt 

hierbij. 

Daarnaast wordt ook de 

Meldingen openbare 

ruimte 

(klachtenafhandeling) 

als 

mogelijk onderwerp 

van de 

quickscan. 

5 

deelt mee kennis 
te 

hebben 

genomen 

van de 

opmerkingen 

en dat dit 

meegenomen 

zal worden 

bij 

de 

uiteindelijk 

door de RKC SED te maken keuze. 

b. Procesvoorstel 

Onderzoeksrapportage 

Financiele situatie en 

prognose Jeugdzorg 

in 

Stede 
Broec, 

Enkhuizen en 

Drechterland, 
incl. raadsvoorstel en 

—besluit; 

De voorzitter deelt mee dat 

op 

verzoek van de RKC SED dit onderzoek zo 

mogelijk 

voor het 

zomerreces in de raad aan de orde wordt 

gesteld. 

Het onderzoek is 

afgerond 

en wacht 

nog 

op 

een 

bestuurlijke 

reactie. Zodra die is 

afgegeven, 

wordt een en ander 
ter 

beschikking 

gesteld. 

a 

informeert waarom de 

doelmatigheid 

centraal staat en niet de 

rechtmatigheid. 

5 

deelt mee dat 

primair 

is 

gekeken 

naar de inzet van de middelen en minder 

naar de 

maatschappelijke 

effecten. Via een 

afzonderlijk 

BMC-onderzoek is 

nog expliciet 

gekeken 

naar de 

toegang 

van de 

jeugdzorg. 

Het 

presidium 

stemt in met 

agendering 

voor de RTG van 15 

juni 

a.s. en 

behandeling 

in de 

raad van 29 

juni 

a.s. 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

5. Memo Samenkomsten 

gemeenteraad overgangsfase coronatijdperk; 

De voorzitter 

verduidelijkt 

het memo van de 

griffier. 

Vanaf 1 

juni 

a.s. komen we weer 

fysiek bij 

elkaar. Maar wel met 

inachtneming 

van de 

nodige 

voorschriften. Zo is het 

gemeentehuis 

en 

natuurlijk 

ook de 

vergaderruimten aangepast 
aan 

de 

RIVM-richtlijnen 

en de 

1,5m-samenleving. 

In de raadzaal is het aantal 

zitplaatsen terug gebracht 

en 

gaat 
de raad in 2 

ringen 

aan de 

raadstafel zitten. De woordvoerders in 

ring 

1 en de niet-woordvoerders in 

ring 

2. Het 

publiek 

neemt 
plaats 

in de RTG-zaal en daar kunnen maximaal 35 

personen 

terecht. Er komt dus 

ook een 

meldplicht 

voor 

diegene 

die de 

vergadering 

wil 

bijwonen. 

Als het vol 
is, 

kan men de 

vergadering 

via de website 

volgen. 

Dus 

bij 

de 

raadsvergadering, 

de 

RTG-bijeenkomsten 

en 

themabijeenkomsten 

worden de raadzaal en RTG-zaal 

bij 

elkaar 

getrokken 

door de 

tussenwand te 

openen. 

In het 

Vergadercentrum 

is het aantal 

vergaderruimten terug gebracht 
tot 

drie 

(was vijf): 

Wijzenddijkje (max. 

8 

personen), Munnickkaij 

en 

Kadijk zijn samengevoegd (max. 

6 

personen) 

en t 

Vuurtje (max. 

4 

personen). 

De middelste ruimte Bullenland is niet 

beschikbaar en wordt 

gebruikt 

voor de 

looplijnen. 

Ook de RTG-zaal en raadzaal worden 

betrokken 

bij 

het 

gebruik 

voor 

fractievergaderingen. 

Dit betekent dat de fractieruimten 

opnieuw 

moeten worden verdeeld. Aan de fractievoorzitters is 

gevraagd 

kenbaar te maken 

welke avond wordt 
gewenst, 

het aantal 

personen 

en de voorkeur voor een 

specifiek 

ruimte. 

In 

onderling overleg 

moeten we zo weer tot een 

verdeling 

kunnen komen. 

Verder is het 

goed 
te 

wijzen op 

de nieuw 

aangebrachte looplijnen, 

het wassen van de 

handen 

bij 

binnenkomst en vooral thuis te 

blijven 

als men koorts heeft en/of verkouden is. 

Het 

gebruik 

van 

consumpties 

na de 

vergadering 

is 
tot 

nader order 

geschrapt. 

Overigens 

laat men in 

algemene 

zin weten dat het 

digitaal vergaderen 

weliswaar niet ideaal 

is, 
maar wel in een behoefte voorziet. Ook de 

digitale regionale bijeenkomsten zijn 

in die zin 

goed ontvangen. 

Echter de voorkeur luidt om vooral 

fysiek 
te 

vergaderen. 

Het 

presidium 

stemt in met het memo. 

Afgesproken 

wordt dat deze z.s.m. worden 

verspreid 

onder raads- en 

collegeleden, 

alsmede de 

fractievertegenwoordigers. 

6. 

Conceptagenda 

RTG dd. RTG dd. 8 en 15 

juni a.s; 

De voorzitter 

verduidelijkt 

een en ander. Omdat de 

RTG-bijeenkomsten 

niet 

altijd 

meer met 

parallelsessies 

kunnen worden 

georganiseerd, 

is het 

noodzakelijk bij onderwerpen 

waar veel 

publiek 

wordt verwacht de Clusters achter elkaar te 

plannen. 

Vandaar dat ook in deze 

maand een tweetal 

RTG-bijeenkomsten 

wordt 

gehouden. 

  



Conceptagenda 

RTG 8 

juni 

a.s. 

Cluster 1. 

- 

Vaststellen 

Centrumontwikkeling 

Schellinkhout 

-__ 

Stand van zaken coronacrisis 

(consulterend) 

  

Cluster 2. 

- 

Vaststellen 

zienswijze 

Jaarstukken 2019 en 

Begrotingen 

2021 diverse GR-en 

Cluster 3. Geen 

programmering. 

Cluster 4. Geen 

programmering. 

Conceptagenda 

RTG 15 juni a.s. 

Cluster 1. 

-_ 

Stedenbouwkundig plan 

t 

Weijver (consulterend) 

- 

Vaststellen 

Landschapsvisie 

Drieban Oost 

- 

Evaluatie en 

kaderstelling 

beleid 

huisvesting arbeidsmigranten 

Drechterland 

Cluster 2. 

-_ 

Instemmen met 

Onderzoeksrapport 

RKC SED over Financiele situatie en 

prognose 

Jeugdzorg 

in Stede 
Broec, 

Enkhuizen en Drechterland 

-__ 

Aanvragen Vangnetuitkering 

BUIG 2019 

- 

Afgeven zienswijze 

Toekomstonderzoek CAW 

Cluster 3. Geen 

programmering. 

Cluster 4. Geen 

programmering. 

De extra 

geplande raadsvergadering op 

9 

juli 

a.s. 

is, gelet op 

de 

ontwikkelingen thans, 

wellicht niet 

nodig. 

Als het even kan willen we ook voorkomen dat in het zomerreces wordt 

vergaderd. 

Het 

presidium 

stemt in met de 

conceptagenda 

voor 8 en 15 

juni 

a.s. 

7. 

Rondvraag; 

ä 

laat weten dat 

nog 

om een extra 

agendapunt (motie 

vreemd aan de 
(geanonimiseerd)

agenda) 

aan de 

raadsvergadering 

van hedenavond zal worden verzocht. 

Ook laat 

hij 

weten dat de fractie 

problemen 

heeft met de 

wijze waarop 

de 

procedures 

in het 

kader van de 

ruimtelijke ordening plaatsvinden 

en om die reden 
overweegt 

om het 

hamerstuk m.b.t. het 

bestemmingsplan 

De Gouw als 

bespreekstuk op 

te voeren. 

Over dit laatste 
punt 

ontstaat 

enige 

discussie en 

afgevraagd 

wordt of een 

openbare 

raadsvergadering 

daartoe 

de juiste plek 

is om dit 

bespreekbaar 
te 

maken. Dit kan eventueel 

ook via een 

afzonderlijke bespreking 

in het 

presidium, 

dan wel via 

schriftelijke vragen 

of via 

de 

algemene beschouwingen bij 

de Kadernota. De 

meningen 

hierover 

zijn 

divers. 

5 

laat weten zich over het laatste 
punt 

nog 

te beraden. 
(geanonimiseerd) (geanonimiseerd)

Niets meer aan de orde 

zijnde 

sluit de voorzitter de 

vergadering. 

Aldus 

vastgesteld 

in de 

vergadering 

van het Presidium van 29 

juni 

2020. 

De 

griffier, 

De 
voorzitter, 

J.N.M. Commandeur M. 

Pijl 

(geanonimiseerd)



Toelichting grondslagen
In dit document kunt u secties vinden die onleesbaar zijn gemaakt. Deze informatie is 
achterwege gelaten op basis van de Wet open overheid (Woo). De letter die hierbij is vermeld
correspondeert met de bijbehorende grondslag in onderstaand overzicht.

 J  Art. 5.1 lid 2 sub e
Het belang van de openbaarmaking van deze informatie weegt niet op tegen het belang van 
de eerbiediging van de persoonlijke levenssfeer van betrokkenen


